
禱告會
Prayer Meeting



請往前坐

來遇見我們的神

Please fill the seats 
in the front first

Prepare to Meet our God



聖餐
Communion



禱告事項
Prayer Requests



因為從頭一天直到如今，你們是同心合意地興旺福音。
我深信那在你們心裡動了善工的必成全這工，直到耶穌基督的日子。

5 because of your partnership in the gospel from the first day until now,

6 being confident of this, that he who began a good work in you 

will carry it on to completion until the day of Christ Jesus.

腓立比書 Philippians 1:5-6

為策略團、事工會、牧養團隊和辦公室的同工禱告

請神賜智慧和合一的心，
一起尋求神的心意和落實事工計畫，弟兄姊妹靈命更新長大，

求神差派更多工人，一起完成神給教會在校園的託付。

Pray for God’s wisdom and unity to be upon the church strategy team, ministry planning team, 

and office staff. Pray that they will seek God’s will God's will and implement various ministries 

plans. Also pray for the spiritual growth of brothers and sisters, and ask God to send more 

workers to fulfill the entrusted mission of the church on campus.



他們說：當信主耶穌，你和你一家都必得救。
They replied, “Believe in the Lord Jesus, and you will be saved—you and your household.”

使徒行傳 Acts 16:31

為農曆新年期間可以向家人傳福音做見證禱告

求神賜下機會讓我們可以向親友分享生命的改變，
好叫福音可以藉此進入我們的家人朋友中間。

Pray that we can share the gospel to our family and bear witness 

during the Chinese New Year. 

Ask God to give us opportunities to share the changes in our lives 

with our relatives and friends, so that the gospel can reach our families and friends.



教會使命
4C Church Mission



我們要去
進入校園與社區
使萬民作主門徒

We shall Go,
enter the Campuses & Communities,

and make disciples of the people!



WELCOME TO 4C CHURCH!

歡迎來到4C教會!



上週經文 Last Week Scripture

使徒行傳 Acts 2 : 17

神說：在末後的日子，
我要將我的靈澆灌凡有血氣的。
你們的兒女要說預言；
你們的少年人要見異象；老年人要做異夢。

“ ‘In the last days, God says, 

I will pour out my Spirit on all people. 

Your sons and daughters will prophesy, 

your young men will see visions, your old men will dream dreams.



讀經＆信息
Scripture & Message



以弗所書 Ephesians 5 :15-21

5:15 你們要謹慎行事，不要像愚昧人，當像智慧人。
5:16 要愛惜光陰，因為現今的世代邪惡。
5:17 不要作糊塗人，要明白主的旨意如何。
5:18 不要醉酒，酒能使人放蕩；乃要被(聖)靈充滿。
5:19 當用詩章、頌詞、靈歌彼此對說，口唱心和地讚美主。
5:20 凡事要奉我們主耶穌基督的名常常感謝父神。
5:21 又當存敬畏基督的心，彼此順服。
15 Be very careful, then, how you live—not as unwise but as wise,16 making the most of every 

opportunity, because the days are evil.17 Therefore do not be foolish, but understand what the Lord’s 

will is.18 Do not get drunk on wine, which leads to debauchery. Instead, be filled with the Spirit,

19 speaking to one another with psalms, hymns, and songs from the Spirit. Sing and make music from 

your heart to the Lord, 20 always giving thanks to God the Father for everything, in the name of our 

Lord Jesus Christ. 21 Submit to one another out of reverence for Christ.



積極追求
聖靈充滿的人生
Actively pursue a life 
filled with the Holy Spirit

余愛天傳道 Minister Skye



回應
Response



本週經文 This Week Scripture

加拉太書 Galatians 5 : 25

我們若是靠(聖)靈得生，就當靠(聖)靈行事。

Since we live by the Spirit, let us keep in step with the Spirit.



家裡的事
Announcements



愛宴服事 Luncheon service

2/4

2/11
(大年初二)

水餃饗宴歡聚at喜樂

打飯就位 善後清理

家庭國高 兒童

哈哈 叮噹猶獅 大家一起來



領人作主門徒

高天圓牧師 Pastor Kao

下週預告
Next Sunday



報名資格 : 基督徒或已決志 費用 : 100元
時間：2/27,18:00 & 2/28, 8:00報到入場 地點：全人村108

全人更新營1.0 & 3.0

RENEWAL CAMP
2/27-28



1.0

【第二課】人生的出路
【第三課】攻破黑暗權勢

3.0 （需參與過全人更新營1.0）

【第二課】表現導向
【第三課】石心與內在誓言

全人更新營簡單來說就是：「找到生命裡的垃圾，然後清掉！」而這，也是門訓系統中的重
要階段。這個營會的目的就是要幫助大家領受天父的愛，被聖靈充滿，好全面清除生命中負
面的影響和傷害。

【第一課】阿爸！我的父／尊榮父母

【第四課】領受聖靈的更新



2/18 

主日崇拜結束後
(12:00-12:30 at 瑞麗堂)

敬請各位理監事出席

第八屆第一次理監事聯席會



第一次來嗎？FIRST TIME HERE?

期待更多認識你，歡迎填寫新家人表單→

邀請大家去認識 1 位叫不出名字的弟兄姊妹或朋友
請樓上的弟兄姊妹下樓來，大家一起來歡迎新朋友

我用主的愛真誠來愛你(x2)

With the love of God, I love you genuinely(x2)

因我見你裡面有王的榮美

Because in you, I see the glory of God

我用主的愛真誠來愛你

With the love of God, I love you genuinely



願耶和華賜福給你

願耶和華永遠保護你

願耶和華祂的臉光照你

願耶和華賜你平安

願在主裡相會再相會

願在主裡相會再相會

願主的愛永遠在你心懷

願神永遠祝福你們

願耶和華賜福給你



祝福 & 謝飯禱告
Benediction
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